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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 13 april 2015 

 

Ledamöter  

Blazena Westerlund, tjänstgörande 

vice ordförande 

HSO 

Carita Mandelin  HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2 

Lars Jonsson HSO 

Lena Nisula Wester   

Annika Nyström Karlsson  

 

Förhinder 

SRF
3 

HSO 

 

 

 

Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

HSO
1 

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson 

Wiveca Eklund 

Avdelningschef 

sekreterare 

            

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Tjänstgörande vice 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Tjänstgörande vice ordföranden Blazena Westerlund och ledamot 

Lena Nisula Wester utsågs att justera protokollet torsdagen den 

16 april. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 16 mars anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst: Birgitta Livgård-Andersson, 

anhörigkonsulent 

Birgitta har arbetat i staden sedan 1997 och startade upp 

anhörigstödsprojektet 2007. Resultatet av projektet blev en tjänst 

som anhörigkonsulent. 

Stadsdelarna Enskede-Årsta-Vantör, Skarpnäck och Farsta har ett 

gemensamt anhörigstöd sedan 2009, med en gemensam styrgrupp 

med avdelningschefer. 

Staden har utarbetat ett styrdokument som bifogas. Bilaga 1 

Cirka var femte svensk i vuxen ålder ger vård, hjälp eller stöd till 

en närstående. I Farsta bodde 2013 42 310 personer som var över 

20 år. 

Av dessa var ca 8 000 anhöriga. 

 

Det har genomförts anhörigombudsutbildningar i verksamheter 

såsom äldreomsorg, dagverksamheter och gruppbostäder LSS. De 

tre samverkande stadsdelarna har utbildat 178 stycken.  

Utbildningen är fem dagar. 

Äldreförvaltningen har nu tagit över utbildningen, Farsta kommer 

däremot att genomföra en utbildning för socialpsykiatrin till 

hösten. 

Anhöriggrupper som startar upp kan få bidrag från 

socialförvaltningen vad gäller lokalkostnad samt studieledare från 

vuxenskolan. 

Största gruppen är anhörig till demenssjuka. De startar också upp 

ett samarbete med minnesmottagningen på Huddinge sjukhus 
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under hösten. 

Aktiviteter som anordnas marknadsförs bl.a. genom annons i 

tidningen Farsta Sköndal som kommer ut varje vecka. 

 

 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 april 

2015 

Ärende nr 1: Underlag för budget 2016 med inriktning för 2017 

och 2018 

Rådet undrade om delaktigheten i att medverka vid skrivningen 

av underlaget. De saknar kvalitet och detaljer i avsnitt rörande 

funktionsnedsättningar. På sidan 10 i underlaget står det om 

planerad övergång av hälso- och sjukvårdsinsatser i LSS- 

verksamhet till länets kommuner. Detta innebär att kommunen 

ansvarar för hälso- sjukvårdinsatser inklusive rehabilitering och 

habilitering som sker i bostaden och på daglig verksamhet. Här 

ingår även enklare hjälpmedel. Landstinget kommer fortfarande 

att ansvara för läkarinsatser och specialiserad hälso- sjukvård, 

specialiserad rehabilitering och specialiserad habilitering. 

På sidan 10 står också nämnt om kontaktpersoner, där tyckte 

rådet att det borde ha stått något om ledsagare också då det är 

skillnader i dessa insatser. 

Det var intressant med alla satsningar i förskolan. 

 

Ärende nr 2: Anmälan av inlämnade medborgarförslag  

Rådet hade inga synpunkter. 

Ärende nr 4: Anlägg kollektiv stadsodling i Farsta 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Tillgänglighetsåtgärder i Farsta stadsdelsområde 

Rådet tyckte detta var mycket bra. 

 

Ärende nr 19: Motion om bättre förutsättningar för jämlika 

motionsspår  

Rådet tyckte detta var mycket bra. 

 

Ärende nr 20: Detaljplan för del av Sköndal 2:1 vid kvarteret 
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Mandelbrödet i Sköndal  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Hissen vid Morris kommer nu att färdigställas vid årsskiftet. 

Hantverkare kommer nu under sommaren att göra förberedande 

arbeten så den senare kan installeras. 

 

Balanslistan uppdaterades. Bilaga 2 

 

§ 7 Övriga frågor 

En fråga om hur många feriearbetare det blir i år. Svaret är att det 

kommer erbjudas cirka 100 mer än förra året vilket också innebär 

fler erbjudanden till feriearbetare med funktionsnedsättning. 

 

§ 8 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 11 maj klockan15.00-

16.30, med förmöte kl 14.15. 

 

§ 9 Avslutning 

Tjänstgörande vice ordföranden avslutade mötet. 

 

 


